
DOM ZDRAVLJA PETRINJA
Matije Gupca 4,44 250 Petrinja
Upravno vijedr
URBROJ: 2l 76-123l02- 3s0-20
Petrinja, 17. travanj 2020.

Na lemelju alanka 27. Statuta Doma zdravlja Petrinja Urbroj: 2l'16-123/02-1,104-19 od,

29. listopada 2019. godine i dlanka ll. Poslovnika o radu Upravnog vijeia vije64 Urbroj
2176-123102-416-16, sazivam lD._EigdlqieL[lplqylqg-yijglb Doma zdravljs Petrirj& za

22, travnja (srijeda) 2O2O. u 15:00 sati
Sjednica 6e se odr2ati u prostorijama Ureda ravnatelja Doma zdravlja Petrinja.
R. LopaSi6a lB, Petrinja
Za sjednicu predlazem sljedeii

DNEVNI RED:

I . Usvajanje zapisnika sa 48 sjednice Upravnog vijeia.
2. Financijsko izvjeiie za veljaie 2020. godine.
3. Prijedlog Odluke o usvajanju izm.iena i dopuna Plana nabave za 2020. godinu.
4. Prijedlog Snjezane Cicnjak i Tine Polovina, dentalni tehnidara za oslobadanje

pla6anja zakupnine i rezija prostora laboratorija za protetiku na lokaciji
Petrinja, Matle Cupca 4, do povratka na posao.

5. Prijedlog Odluke o imenovanju vriitelja duarosti ravnatelja Doma
zdravlja Petinja do raspisivanja javnog natjedaja za imenovanje rawatelja
ustanove.

6. Razno.

Pred pravnog vucca

Softi6, mag.oec.



DOM ZDRAVLJA PETRJNJA
UPRAVNO VIJECE
44250 Petrinja, Matije Gupca 4

U rbrol. 217 6-123 I 02 - I 52 - | -20

Petrinja, 25. veljate 2020. godine
ZAPISNIK SA 48 . SJEDNICf, UPRAVNOG VIJEdA

DOMA ZDRAVLJA PETRINJA

Odrlane dana 25. veljaae 2020. godine s podetkom u 15, 10 sati, u prostorijama ljreda

Bvnatelja Doma zdravlja Petrinja, R.Lopasida 18.

Sjednici su bili n^zoani sljedeci ilanovi Upravnog vijeta
l. Zeljko Softii'predsjednil Upra\nog vijeia
2. Tatjana Kla i,-dlan
3. Blanka JuriSi6 Grahovac,dlan
4. Marko BoltuZi6.6lan

Odsulan fihomir CeLo\ ia. elan Upravnog vijeca.

Ostali nazoini

l. Darko Jajtevii, dipl.iur, voditelj zapisnika

2. Renata Stanelii, voditelj Odjela za ekonomsko-financijske poslove i
nabavu

DNEVNI RED

1 . Usvajanje zapisnika s 47. sjednice Upravnog vije6a

2. Financijsko izvje56e za sijedanj 2020. godine

3. Godi5nje Financijsko izvjeSie za period od 01. sijednja do 3l' prosinca 2019'

godine.
4. lzvjestaj o izvrsenju Financijskog plana za 2019. godinu.

5. Izvjelie ravnatelja Doma zdravlja Petrinja o poslovanju za 2019 godinu'

6. Prijedlog Odluke o zaposlenju lijednika obiteljske medicine na neodrecleno

vrijeme u ordinaciji obiteljske medicine u Gvozdu.

7. Razno.

zbljko Softii-predsjednik Upravnog vijeia pozdravio je prisutne alanove- Upravnog vijeca

i utvrdio.le kvorum zi 48. sjednicu Upravnog vijeia. Odsutan Tihomir Cekovi6, 6lan

Upravnog vije6a.' 
PreiloZeni dnevni red 48. sjednice dlanovi Upravnog vije6ajednoglasno su usvojili'

Ad. 1 Predsjednik UV stavioje toiku I dnevnog reda (usvajanje zapisnika s 47'sjednice

UDravnos viie6a na tlasor anie ilanovima UV.' itanori upraunog uijeta jednoglasno su prihvatili zapisnik s 4T sjednice Upravnog

vijeia. Predsjednii Upravnog vije6a zatiaZioje da mu se dostavi izvjesie .voditelja 
projekta i

na&ora za "iukii-Dam" d.o.o. i telemedicinu i sto je s nadzorom " BunardZija" Ako ne

dostave dokumentaciju u roku 48 sati trazit 6emo da ih se penalizira' istakao je predsjednik

Upravnog vije6a.

Clanovi Upravnog vije6ajednoglasno su prihvatili zapisnik s 47' sjednice

Upravnog vijeia.



Ad,2. Renata Stane5ii, voditelj Odjela za ekonomsko-financijske poslove i nabavu istakla
je da ustanova u sijeanju 2020. godine imala manjak prihoda od 9.200,00 kn. Nemamo veiih
odstupanja u svezi troSkova, a prihodi su poveiani obzirom da smo dobili sredstva za projekte
energetske udinkovitosti u iznosu od 335.000,00 kn. Troskovi su uSli u 2019. godinu. Imamo
izda&e za ulaganja u dugotrajnu imovinu u iznosu od 267.000,00 kn. Stoje ugovorom sa

Stani6em pitaoje predsjednik Upravnog vijeda ?. U zavrsnici ugovora sa Stani6em bit ie vedi
iznos, istaklaje Renata Stanesii. Koliko imamo izuzetih troSkova, postavioje pitanje
predsjednik Upravnog vije6a ?. Izvantroikovnidki radovi koji nisr.r priznati iznose 50.000,00
kn., odgovorila je Renata StaneSi6.

Clanovi Upravnog vijeia .iednoglasno su prihvatili Financijsko izvjeS6e za sijedanj 2020.
godine.

Ad.3. Prihodi ustanove u 2019. godini iznose 18.320.000,00 kn, a rashodi u 2019. godini
iznose 19.258.000,00 kn. Manjaku20l9. godini iznosi 93 8.000,00 kn. S manjkom iz 2018.
godine koji iznosi 578.000.00 kn, ukupni manjak prihoda iznosi 1.517.000,00 kn, koji se

prenosi u 2020. godinu. Dug Zupanije za dvije godine iznosi 796.000,00 kn, a 600.000,00 kn
su novci od Fonda koji su usli u toskove za 2019- godinu, a sjeli su na radun u sijeanju i
vel.jadi 2020. godine. Unijeli smo ih u troskove za proslu godinu, a platili smo ih u 2020.
godini. Ustanovi su se poveiale obveze koje iznose 2.000.000,00 kn, a od toga su 500.000,00
kn ulaganja u dugotrajnu imovinu ( raduni od Staniia i dio raduna pod uslugama), istaklaje
Renata Stane5i6.Predsjednik Upravnog vije6a postavioje pitanje u svezi potrosnje energenata.

Renata StaneSii obrazloZila daje u 2019. godini potroSeno 673.000,00 kn, a ove godine

ustanova je za energenta potroSila 680.000,00. Predsjednik Upravnog vije6a traZio je da mu se

dostavi izvjeStaj o potroSrji energenata, koji vodj Milan Pili6.

.lanovi Upravnog vijeia prihvatili su Financijsko izvjes6e za period od 01. sijednja do 31.
prosinca 2019. godine.

Ad.4, Renata Stanesii obrazloZilaje daje Izvjes6e o izvrsenju Financijskog plana za 2019.
godinu novo izvjeSie koje je obvezno prema Zakonu o proradunu od 01. sijednja 2020. godine

i nema forme izvje!6a kojaje zadana. Obzirom da ga nisu zaprimili predsjednik Upravnog
vijeda zatrazio je da mu se sto hitnije dostavi na mail. U izvjeiiu se vidi u odnosu natekuii
plan kolikoje ostvareno i kolikije indeks. Vlastite p hode ostvarili smo u ve6em iznosu od

107.000,00 nego Stoje planirano te ih moZemo potroSiti nezavisno od Plana. Prihode od
HZZO-a smo ostvarili u 100% iznosa, prihode od Hrvatskog zavoda za zaposljavanje smo

dobili za strudno osposobljavanje. Prihode od nefinancijske imovine smo ostvarili 100%

obzirom daje ustanova prodala stan.

ilanovi Upravnog vijeia su prihvatili Izvjesic o izvrSenju Financijskog plara za 2019.
godiru.

Ad.5. Ravnatelj je podnio Upravnom vijedu Izvjeiie o poslovanju ustanove za 2019.
godinu. Sa Zavodom za telemedicinu smo dogovorili telemedicinsku vezu sa srtanom
stanicom u Zagrebu i opremu za holter srca i tlaka. Na sve tri lokacije u Petrinji, Gvozdu i
Topuskom molemo se spojiti s optiikom mrezom. Prije detmaest dana pustili smo u rad
holter srca. Ustanova mora donijeti odluku kako 6e se naplaiivati po DTP-u . Centar za

telemedicinu mora dogovoriti suradnju s HZZO-om u svezi naplate usluga.

Clanovi Upravnog vijeaa su prihvatili Izvjesde ravnatelja Doma zdravlja Petrinja o

poslovanju za 2019. godinu.



Ad.6, Ravnatelj je obrazloZio daje Stjepan Surbek, dr.med. zaposlen na neodrcdeno
vrijeme u ordinaciji obiteljske medicine u Gvozdu dana 29. veljade 2020. godine sportrzumno
mskinuo radni odnos na neodredeno vrijeme. Zbog togaje potrebna suglasnost Ministarstva
za zaposlenje lijednika obiteljske medicine na neodredeno vrijeme u Gvozdu.

Upravno vije6e prihvatiloje Prijedlog Odluke o zaposlenju lijednika obiteljske medicine na
neodredeno vrijeme u ordinaciji obiteljske medicine u Gvozdu.

Ad.7, Predsjednik Upravnog vijeiaje zatraZio da mu dostavi izvje5ie za telemedicinu i
nadzor teje postavio pitanje: " Da li imamo predmeta na sudu". Darko Jajdevi6, dipl.iur.
zaposlen u DZ Petrinja odgovorio je da su u tijeku dva pamidna predmeta radi naknade Stete i
daje tutbeni zahrjev postavljen na 30.000,00 kn protiv Doma zdravlja. Jedan predmet je
pravomoino okonian teje presudeno da Dom zdravlja isplati 10.000,00 radi naknade Stete
supruzi preminule osobe zbog kalnjenja lijednika na intervenciju. Protiv lijednika pokenut ie
se postupak mdi isplate regresnog zahtjeva.
Predsjednik Upravnog vijeia trazioje da mu se dostavi popis djelatnika po radnom mjestu,
struci i dulini rada u ustanovi.

Sjednica Upravnog vijeda zakljudena je u I 5, 52 sati

\,]\OG VIJECA
mag.oec.

Zapisnidar
Darko JajIevi6

Dostaviti:
l. Clanovima Upravnog vijeda
2. Ravnatelju
3. Pismohrana


